
  

 

Kort verslag ondernemingsraad 181 van 13 januari 2022. 
  

Bespreking ontwerpverslag or 180. 

 
• Wij vragen concrete maatregelen om de werkdruk te verlagen. De werkgever zegt dat hij dit probleem 

bespreekbaar wil maken en roept op om directe leidinggevende aan te spreken wanneer werkdruk te hoog 

wordt. Indien rechtstreekse leidinggevende geen of onvoldoende gehoor geeft, kan de medewerker hogerop 

gaan en ondersteuning vragen bij vakbonden. 

 

Stand van zaken afsplitsing HPM 
 

De vooropgestelde datum van de afsplitsing zal in België niet gehaald worden. De focus ligt momenteel op Duitsland, 

waar deze datum wel moet gehaald worden. De splitsing zal in België zeker nog dit jaar worden doorgevoerd. 

   

Economische informatie van januari. 

 
FTA 

- NaMBT: stabiele productie op 2 straten. 

- DM: productie op 2 drogers en geen structurele weekendstops meer 

- SULF: omstel van DZ naar NZ en off-spec product herwerkt in decembercampagne. Verlaagde last wegens 

tekort aan grondstoffen. 

- Energietarieven voor elektriciteit, aardgas (en stoom) in december op hoogste niveau van 2021.  

- Grondstofprijzen op blijvend hoog niveau. 

- Autoverkoop op zeer laag niveau. 

 

HPM 

- Capro : De productie in december bijna op volle capaciteit. In januari zal de CPL-productie in lijn liggen met 

de geplande afzet. De enorm hoge energieprijzen blijven ook in januari pieken. De C6-prijzen blijven stabiel 

hoog. In januari wordt opnieuw een forse stijging verwacht. Ook de zwavelprijs en de ammoniakprijs blijven 

hoog, met een verdere stijging voor ammoniak. 

 

-  De RTO klimaatinstallatie loopt sinds december zoals het hoort. Het heeft wat tijd gevergd om de innovatieve 

technologie en installatie binnen de vooropgestelde doelstellingen te laten draaien. De planning voor een 

tweede, uitgebreidere klimaatinstallatie zit op schema. 

 

- Glasvezel kende, ondanks perikelen met enkele grondstofleveringen, in december een heel hoge productie. 

Over het hele jaar gezien kan er zelfs gesproken worden van een absoluut recordjaar. De vraag blijft zowel 

intern als extern bijzonder sterk. Ook hier worden verdere prijsstijgingen verwacht voor grondstoffen en 

energie, wat een zware impact heeft op een energie-intensief bedrijf als glasvezel. 
 

Werkgroepen 

 
Keukencommissie: In Kallo verliep de verdeling van de kerst- en nieuwjaarsboxen niet zoals afgesproken. Volgende 

keer zal er op voorhand beter over worden gecommuniceerd. 

 

Allerlei. 
 

• Wij vragen om op FTA zowel in het labo als in de technische dienst de vrijkomende plaatsen tijdig terug in te 

vullen. 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

Opvolglijst 
 

• De werkgever zegt dat het thema ‘shiftbusjes’ deel zal uitmaken van een overkoepelende bespreking van de I-

bus later dit jaar. 

 

• De werkgever kondigt extra coronamaatregelen aan: 

-  Hij zal FFP2 maskers voorzien en verplichten in controlekamers.  

-  In het bedrijfsrestaurant zullen vanaf 17 januari 2022 enkel nog belegde broodjes kunnen worden afgehaald. 

Indien er voldoende afstand kan gehouden worden, kunnen deze broodjes in het restaurant worden 

opgegeten. 

- Thuiswerk waar het kan maximaal toepassen 

- Wie zelftests heeft gebruikt om uit quarantaine te komen, mag er 3 nieuwe afhalen bij medische dienst. 

- Wij vragen naar noodplan voor niet volcontinu systemen. Werkgever zegt dat dit moeilijk te regelen is. 

- De poort aan parking Zuid zal binnenkort ’s nachts terug worden gesloten. 

 

• De cameralijst werd bijgewerkt. 

• Voor het probleem met het aanvragen van een user-id bij lange afwezigheid van de ploegleider bestaat er een 

procedure bij IT op sharePoint. 

 

 

 

Volgende ondernemingsraad vindt plaats op donderdag 10 februari 2022 om 10:00u.    

 


